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    Zápis z Krajského sdružení Národní sít ě MAS ČR, 
o.s. v Královéhradeckém kraji, dne 22. 6. 2010 od 
10:00 hodin, Chlumec nad Cidlinou. 

 

PROGRAM: 

1) Zahájení 

2) Plnění úkolů jednotlivých členů MAS dle minulého zápisu 

3) Zpráva z kontrolního výboru 

4) Informace z výboru NS MAS 

5) Země živitelka 

6) Zelená úsporám 

7) Konference venkov 2010 

8) Výměna zkušeností s realizací SPL 

9) Příklady dobré praxe – SC a HV 

10) Diskuse 

 

Ad 1) Zahájení 

Pan Šustr přivítal přítomné a předal slovo starostovi Chlumce nad Cidlinou – Ing. Miroslavu 

Uchytilovi, který představil město Chlumec nad Cidlinou. 

Jana Bitnerová – organizační záležitosti k dnešnímu jednání. 

Ad 2) Plnění úkolů jednotlivých členů MAS dle minulého zápisu 

Vše splněno s výjimkou: 

• Vypořádání zprávy kontrolního výboru  - zajistí pan Kulíšek, úkol trvá, termín: do konce 

června 2010 

Výroční zpráva – jednomyslně schváleno 

Zastoupení na jednání celostátní sítě MAS dne 24. 6. 2010 – pan Balcar (domluví se s panem 

Kulíškem). 

Ad 3) Zpráva z kontrolního výboru 

Petr Kmoníček: Domluveno, že zpráva se prozatím nebude vyhodnocovat – nutné další setkání se 

členy výboru. 

Do poloviny července budou schopni podat vyjádření. 

Zpráva prozatím není schválená – přesunuto na další jednání KS MAS. 
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Ad 4) Informace z výboru NS MAS 

Bonifikace: Petr Kulíšek hodnotil pozitivně. Harmonogram všichni viděli – požadavek na 

harmonogram: 

• Splav – upřednostnit do první půlky týdne (19., 20., 21.) 

Hodnotitelé: SZIF, celostátní síť pro venkov (Diblík), NS MAS (Winter), Ministerstvo zemědělství ČR 

Během příštího týdne by měly být zpracovány metodiky na hodnocení a Petr Kulíšek je poskytne 

k dispozici. Metodika je k dispozici na stránkách CPKP – hodnocení MAS. 

Úkol pro Petra Kulíška: Zaslat podklady ke kontrole.  

Ad 5) Země živitelka 

Přihlášku nezaslal samostatně do dnešního dne nikdo. Zvolit stejný způsob jako vloni = společný 

stánek a většina MASek by se tam vystřídaly. Jana Bitnerová navrhuje – bez výrobků, jen spotřební 

materiál. Termín 26.-31. Srpen 2010. Přespávání – každý si zajistí sám. Stánky pro výrobce před 

halou, kde se budou střídat výrobci – prodej. 

Vize: 

• Broumovsko:  2 dny, 2 osoby 

• Český ráj: 2 dny, 2 osoby 

• Splav: v krajním případě, ale mohou na Dožínky 

• Mezi Úpou a Metují: ne, ale slibují účast na Dožínkách 

• Pohoda venkova: ne 

• Jestřebí hory: ne, ale slibují účast na Dožínkách 

• Krkonoše: ne 

• Nad Orlicí: ano 

• Hradecký venkov: ano 

• Společná CIDLINA: ano 

• Podchlumí: nepřítomni na jednání ??? 

• Brána… : ??? 

Otázka otevřena: zda nenechat Zemi živitelku na příští rok? Rozhodne výbor. 

Ad 6) Zelená úsporám 
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Jan Balcar informuje: Pavla Marková nemá zpětnou vazbu – je bezradná a ještě těhotná… ☺ Není 

komunikace od paní Hamplové k Pavle Markové. 

Zda si některá MASka nechce vzít koordinaci Zelené úsporám na sebe – zda má někdo volnou 

kapacitu. 

Přišel návrh na smlouvu mezi NS MAS a každou MASkou. Petr Kulíšek radí nepodepisovat, chce aby 

KS MAS byla prostředníkem. 

Smlouvu může každý podepsat s NS MAS a článek KS MAS se vypustí. Návrh smluv již byl odeslán na 

e-mail. 

Hlasovat se nebude, rozhodnutí je na každém samostatně. 

Ad 7) Konference venkov 2010 

Není zde Tereza z Podchlumí. Jana Bitnerová hodnotila Hrubou Skálu – malá konferenční místnost, 

ubytování pěkné a dostatečné, prostor pěkný. Lázně Bělohrad – Strom Života – náklady 455 tis. Kč. 

Otázkou zůstává, zda nenechat tuto organizaci zcela na někoho jiného. 

Pracovní skupina by se domluvila s Podchlumím a Bránou do Českého ráje na Lázních Bělohradě – 

prohlídka lázeňského domu. 

 

Vsuvka – nové médium ve spolupráci s PPF Média: Naše adresa Hradecko 

Dění v okrese Hradec Králové. Začátek od konce července 2010. Zaměřeno čistě na okres Hradec 

Králové, města, obce, sport, média. zpravodajství. Podweby – Chlumec nad Cidlinou, Nový Bydžov, 

univerzita HK. Podweby budou mít speciální zpravodajství a každý svou delegovanou osobu. 

Komunitní blogy spolků, institucí – NNO, OPS (užší spolupráce). 

Od konce srpna 2010 i týdenník s vkládaným televizním programem. 

Kavárna – otevřeno na podzim 2010 v HK, kde bude sídlit redakce a každý se může zapojit. 

www.vizualne.cz (grafické centrum v Praze) 

Ad 8) Výměna zkušeností s realizací SPL 

Bezúročné půjčování finančních prostředků. Znovu diskutováno: 

• Úrok musí být v místě a čase obvyklém 

• Teoretická výše úroků se připočítává k % dotace 

• Veřejná podpora 

• Rada: nechat si vyhotovit alespoň názor auditorů či finančního úřadu 

• Účelový příspěvek na dotaci 
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Fiche pro podporu podnikání – nesmí to být zemědělský podnikatel!!! 

Dodatky ke všem smlouvám, ve kterých je napsáno DPH 19 nebo 9 %. 

Podpora činnosti mas z Krajského úřadu 

28.6. vyhlášení,  23.7. příjem žádostí, žádosti v Benefitu, vyhodnocení v průběhu léta 

Uznatelné náklady: Náklady na zpracování společných projektů, manažer, účetní, pořádané akce (vč. 

Jejich propagace), režijní náklady (cestovné, externí zpracovatelé, poštovné, telefonní služby, …), 

úroky z úvěru 

Nepřijatelné: (brožury, publikace, pohlednice) – publikace, náklady na vybavení kanceláří, opatření na 

ztráty a dluhy, příspěvky v naturáliích, dary, ceny, kapesné,… 

Dotace 70% 

Ad 9) Příklady dobré praxe – SC a HV 

Partnerství pro venkov: Hradecký venkov + Společná CIDLINA. Speciální internetové stránky – 

spuštění během příštího týdne.  

Stany, židle, stoly, podlaha, ozvučovací technika, osvětlení, mobilní WC s kabinami, drobná technika 

(prodlužovací kabely, propojovací kabely), prodejní stánky, zaškolení obsluhy ke stavění stanů, 

semináře.  

Celkové náklady 4,6 mil., dotace 4,2 mil. Kč 

Ad 10) Diskuse  

 

Termín dalšího jednání 24.8.2010 Vrchlabí. 


